
REFERAT 
Kollegianerforeningsmøde søndag d. 4/2/2024 

Kl. 10 på 11.sal 

 

1. Valg af ordstyrer Rakul 

2. Valg af referent Bjørg 

3. Godkendelse af dagsorden Godkendt 

4. Godkendelse af referat fra forrige møde Godkendt 

5. Nyt fra Styregruppen 

a. Signe Thorup Elmelund er flyttet og fratrådt som formand. Rakul Biskopstø 

Fossdalsá er ny formand.  

b. Brynjálv Nicolajsen er fratrådt som kassér. Oskar Dich Hermann er ny kasser. 

c. Styregruppen tager glad imod nye medlemmer. 

d. Forslag om vedtægtsændring (anden afstemning) Se bilag 1. Godkendt 

6. Nyt fra udvalgene /oversigt over udvalgene 

a. Tøjbytteudvalg: Rigtig meget tøj. Problemer at booke lokalet. Meget ofte 

booket. De har ikke adgang før marts. Nytter ikke at booke langt frem i tiden, 

fordi det er svært at sige om man kan ift. familie og skole. God stemning, 

fungerer godt til tøj ophængning. Kan godt betale sig at kigge ind hver dag, 

fordi der er rigtig meget tøj.  

- Spørgsmål: hvad sker der med tøjet? De har lavet aftale med 

kvindekrisecenter i Sydhavn.  

b. Hønseudvalg: Ingen fremmødt 

c. Motionsudvalg: De prøver at få det op at køre igen. Har snakket med BBS om 

at få malet og shinet op. Og snart mødes og få gjort lidt rent, og få hængt 

nogle plakater op.  

d. Bytterumsudvalg - har brug for nye medlemmer: Ingen aktivitet. Men der er 

tiltrådt nye medlemmer i udvalget. Der drøftes om at få aktivitet i gang i 

udvalget igen, sådan at der kan ske mere systematisk oprydning dernede. 

e. Ladcykeludvalg: Udvalget er fraflyttet. Der må skaffes nye medlemmer. 

Cyklerne er tit i stykker, og bliver meget brugt.  



Man kunne spørge BBS om hjælp, eller tilbyder Jessie og Mads opgang 24 at 

tage posten. Rannvá Kildegård spørger BBS først. De forrige medlemmer er 

behjælpelige med overtagnings-processen. 

f. Barudvalg: Lidt aktivitet. Der kommer snart et event i februar. Tit meget 

spontane med events. Ellers kører det godt. 

g. TV-udvalg: TV-udvalg er nedlagt. Der drøftes om det skal lægges sammen 

med barudvalget. Kunne være rart med en sportspakke i tv’et, sådan at det er 

nemmere at planlægge sportsevents på 11.sal. Fordi man må selv få 

sportseventet koblet til selv. Der snakkes om kabler. Hvordan med 

abonnementet, hvis navn skal stå for det. Lidt ærgerligt hvis barudvalget 

mister sine midler til arrangementer. Så måske Tv-udvalg skal oprettes igen. 

Der må tænkes over det. 

h. Højbedsudvalg: Ingen fremmødt 

i. Værkstedsudvalg: Uvist om hvad status er. Mangler medlemmer. Der er 

mange der er i gang med fraflytning. Tit er værktøj længe væk, der snakkes 

om at få en kultur om at få værktøjet ned igen. Måske hænge nogle 

tydeligere sedler op. Måske en 24 timers regel. Der snakkes lidt om at ved 

indflytning at der sættes en standard for i forbindelse med indflytning at man 

får en tydeligere informering om faciliteterne. Der nævnes sanktioner. 

Tidligere var det sådan at en fra værkstedsudvalget kom med første gang 

man skulle låne værktøj. 

j. 11. salsudvalg: Der er købt maling. Der planlægges at købe planter og nogle 

hyggeting. Lobbyen er booket en weekend i februar til at få flyttet legetøjet 

ned. Sådan at der kan males oppe på 11.sal. Julearrangementet fungerede 

supergodt. Der var godt fremmøde. Der planlægges et Påske-arrangement. 

 

7. Indkomne forslag (Der er indkomne forslag for beløb i alt: 3550 DKK (eksklusiv 

vedligeholdelse). 

 

a. Ida Bjerre 

Udvalg: Motionsudvalget 



Ønsker at erhverve: 

Højtaleren i træningsrummet er gået i stykker. Vi vil gerne købe en ny. Vi foreslår at 

købe to studiemonitors, så vi er sikre på, de kan spille rummet op. Hertil vil vi gerne 

købe en bluetooth boks, så det bliver muligt at forbinde med bluetooth også samt 

aux kabel. 

Motivation: 

Det er fedt at kunne høre musik, mens man træner :D 

Beløb i DKK: 1050 

Forventede årlige vedligeholdelses omkostninger: 0 

Ansvarlig for erhvervelse/udførelse: Ida Bjerre 

Dato for erhvervelse/udførelse: 6/2/2024 

Ansvarlig for evt. opsætning/montering: Ida Bjerre 

Dato for evt. opsætning/montering: Når højtalerne er kommet frem med posten 

Kontaktperson ved behov for service: 

Ida Bjerre 

Kontaktperson (ansøger/udvalg) ved behov for hjælp til betjening: 

Ida Bjerre 

 

I alt 1050. Alle for. Godkendt 

 

b. Ida Bjerre 

Udvalg: Motionsudvalget 

Ønsker at erhverve: 

Vi vil gerne købe nye måtter til træningsrummet, da vi synes de nuværende er slidte. 

Vi vil også gerne købe nogle træningselastikker. Derudover vil vi gerne købe lidt 

opbevaringsløsninger til nogle af de ting, som lige nu bare ligger på gulvet og flyder. 

Og til sidst vi vil gerne søge ekstra penge til den squat kile, som der blev bivilligt 

penge til ved sidste kollegianerforeningensmøde, da den er dyrere end forventet. 

Motivation: 

Vi ved ikke, hvor gamle de måtter er. Vi vil gerne have nogle nye og rene. Rod er øv, 

derfor opbevaring. 

Beløb i DKK: 2500 



Forventede årlige vedligeholdelses omkostninger: 0 

Ansvarlig for erhvervelse/udførelse: Ida Bjerre og Gunnvá Fjallsá 

Dato for erhvervelse/udførelse: Februar 

Ansvarlig for evt. opsætning/montering: Ida Bjerre og Gunnvá Fjallsá 

Dato for evt. opsætning/montering: Når tingene er leveret 

Kontaktperson ved behov for service: 

Ida Bjerre og Gunnvá Fjallsá 

Kontaktperson (ansøger/udvalg) ved behov for hjælp til betjening: 

Ida Bjerre og Gunnvá Fjallsá 

 

I alt 1050. Alle for. Godkendt 

 

8. Evt. 

a) Rannva: Nye autostol til vaskerummet. I alt 4500 kr. Alle for. Godkendt.  

b) Jessie og Mads: Tuscher til 11. sal samt konferencerum. I alt 500 kr. Alle for. 

Godkendt. 

c) Der spørges om belysning udenfor på legepladsen. Hvordan man bedst griber det 

an. Hvordan kommer man i kontakt med kommunen? Det er kommunens 

område. Sóley laver et opslag inde på Solbakkens Facebookgruppe om emnet. 

d) Sóley vil gerne træde til i kollegianerforeningen  

 

9. Tak for i dag 

  



BILAG 1 
 
Nuværende vedtægter: 

 
§ 11 – Foreningens ledelse 

1. Foreningens daglige ledelse varetages af kollegianerforeningens ledelse, der består 
af et ulige antal medlemmer fastsat af fællesmødet, dog mindst 3 kollegianere. 

2. Kollegianerforeningen vælger en forperson blandt kollegianerforeningens ledelses 
medlemmer. 

 
Forslag om ændring: 

§ 11 – Foreningens ledelse 

1. Foreningens daglige ledelse varetages af kollegianerforeningens ledelse, der består 
af mindst 3 kollegianere. 

2. Kollegianerforeningen vælger en forperson blandt kollegianerforeningens ledelses 
medlemmer. Vedkommendes stemme tæller dobbelt ved stemmelighed på ledelsens 
interne møder. 

 
Motivation for ændring 
Vi vil gerne gøre det enklere at indlemme nye medlemmer i styregruppen uden at skulle 
tænke på, hvorvidt vi er et lige eller ulige antal. Pt. stemmer vi ikke om noget på vores 
interne møder. 
 
 
Vedtægterne i deres fulde længde kan ses her: https://solbakken.dk/vedtaegter-for-kf/ 


